



Nomos



Europäisches Wirtschaftsrecht

Von Prof. em. Dr. Dr. h.c. Wolfgang Kilian und Prof. Dr. Domenik Henning Wendt, LL.M.

8. Auflage 2021, 518 S., brosch., 29,90 €
ISBN 978-3-8487-7655-9

(NomosLehrbuch)

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7655-9

Alle Prüfungsordnungen im Bereich des Wirtschaftsrechts verlangen Kenntnisse über die „Bezüge“ zum Recht der Europäischen Union. Für Studierende und Praktiker, die sich vertieft mit den Inhalten der wirtschaftsrechtlichen Teilgebiete im Binnenmarkt (wie Wettbewerbsrecht, Bank- und Kapitalmarktrecht, Privatversicherungsrecht, Informationstechnologierecht, Gewerblicher Rechtsschutz, Urheberrecht, Gesellschaftsrecht, Arbeitsrecht) befassen, sind genauere Kenntnisse über Gesetzgebung und Rechtsprechung zum harmonisierten europäischen Recht und über die Anpas-

sungen im nationalen Recht erforderlich. Diese Kenntnisse und Zusammenhänge vermittelt die nunmehr 8. Auflage zuverlässig nicht nur durch Übersichten, grafische Darstellungen und inhaltliche Erläuterungen zu den europäischen Rechtsakten, sondern zugleich durch Verknüpfungen mit den theoretischen Grundlagen und Prinzipien des Binnenmarktes. Die Leitentscheidungen des Europäischen Gerichtshofs werden einbezogen. Das Lehrbuch ist auf dem Stand vom 1. Juli 2021.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgstr. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-45 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de





Nomos



Europäisches Wirtschaftsrecht

By Prof. em. Dr. Dr. h.c. Wolfgang Kilian and Prof. Dr. Domenik Henning Wendt, LL.M.

8th edition 2021, 518 pp., pb., € 29.90

ISBN 978-3-8487-7655-9

(NomosLehrbuch)

in German

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-8487-7655-9

Law exams of all kind in Europe require knowledge about at least some fields of Economic Law from the perspective of national and supranational law. Most textbooks related to European Law confine themselves to a public law perspective and focus on Institutions and the Single Market Freedoms. For students and practitioners who want to get to the core of economically relevant subjects (e.g. Competition Law; Corporate Law; Trade Law; Capital Market Law; Labour Law; Private Insurance Law; Trademark Law; Copyright Law;

IT-Law; Consumer Law) more detailed and reliable knowledge about Regulations, Directives and Court Decisions have to be provided. The authors of the book on „European Economic Law“, which comes to its 8th edition, are experts in the respective fields and present the state of the art by texts, graphics, leading cases and summaries in a well structured manner. References are made to ruling principles and theoretical assumptions as well. The textbook is up to date as of 1 July 2021.

Hotline for your order +49 7221 2104-37 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-43 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgener Str. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.nomos.de

 Nomos
eLibrary